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@minvws.ni]; IESESN,

: )
Sent: Wed 9/23/2020 7:39:19 PM

Subject: RE: Contactpersoon Schiphol?

Received: Wed 9/23/2020 7:39:21 PM

RIVM CGU Gedragsonderzoek naar effect van de teststraat op Schiphol2.pdf
RE: Bellen - Onderzoek gedragsunit quarantaine .eml

«EE
Dat lijkt me goed. Van |JEEEZRhad ik al min of meer akkoord gehad op een eerdere versie van de opzet voor dit onderzoek. We

wilden uiteraard dat het tijdens de teststraat werd onderzocht. En dat je kon zien wat het effect is van het wel/niet testen op

reizigers en op hun guarantine bereidheid. Best een belangrijke vraag. Ik weet alleen niet hoe belangrijk hij dus nu nog steeds

is..

Ik heb vanmiddag weer een nieuwe opzet gekregen. Mij lijkt het logisch als ze in elk geval verder gaan met optie 1! En daarna

verder met optie 2. Alleen jammer dat het allemaal zo lang duurt. Met name volgens mij de inkoop van een bureau (om te

vragen of mensen willen mee doen aan een onderzoek) en het inkopen van een bureau dat mensen nabelt (wat dus wellicht niet

nodig is), kost voor hen ben ik bang veel tijd.

Sorry dat ik jullie hier niet eerder bij had betrokken. Of de mensen van quarantaineIEE Dat is mij gewoon echt

ontschoten..

Vriendelijke groet,

5.1.2e

@minvws.n!

ver:IE)EERe iv:Verzonden: woensdag 23 september 2020 19:49

@minvws.nl>; .SEE@ minvws.n>; [IEEEDNN)
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Contactpersoon Schiphol?

Hoi ERPS

Laten we hier morgenochtend even over bellen, dit is natuurlijk precies het traject waar wij mee bezig zijn. Goed om te horen waar

jullie precies mee bezig zijn en of dat op elkaar aansluit.

Groet,

van:IESE-BEXEDN  invws olDatum: woensdag 23 sep. 2020 6:44 PM

Aan: EE ain.oi-.IEEE EEN qin o.-.IEE@minvws.nl>

Onderwerp: Contactpersoon Schiphol?

Hoi allen,

Hebben jullie een contactpersoon op Schiphol. RIVM/wij willen dat er een onderzoek start vanuit de gedragsunit naar of mensen

wel of niet in quarantaine gaan. Daarvoor moeten een bureautje in de arm nemen die mensen gaat vragen of ze terug gebeld

kunnen/mogen worden om dit na te gaan.. En ze hebben wat praktische vragen aan Schiphol.

Andere vraag: jullie zijn natuurlijk bezig met het terugbellen van reizigers.. Dat bestaat nog niet (begreep ik..?), maar zouden
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we die resultaten niet voor onderzoeksdoeleinden kunnen gebruiken? En wanneer denken jullie dat dit er is?

En in hoeverre willen we/jullie ook nog dat dit onderzoek plaats zou vinden? Weten wat de quarantaine bereidheid is van

reizigers...

Vriendelijke groet,

5.1.2e

@ minvws.n|


